
FAU møte 26.5.2025, innkalling sendt på e-post  
 
Sted: Mattilsynet sine lokaler (ved siden av Finnmark pizza)  
Når: Mandag 26 mai kl 18.00-20.00. 
 
Vel møtt! 
 
Invitert 
Deltok:   Helene Weydahl Guttorm (referent) 
   Berit Regine Laiti 
   Sire Marja Wigelius 
   Inga Maj Labba 
 
Deltok ikke:  Anne Marit Eira Anti 
   Berit Marie Lise Eira 
   Amanda Rosalita Somby 
   Anniken Fagernes 
 
 
Saker og referat: 
 
Sak 1: 
Informasjon fra samarbeidsmøte skole, kommune og politi 28. april. Helene møtte fra FAU. 
 

Referat: 
Informert, politiet skrev referat fra møtet 

 
Sak 2: 
Informasjon fra møte med kunnskapsdepartementet, Foreldreutvalget for grunnskoleopplæring 
(FUG) 28.04.25 kl. 13:00-14:30. De ønsker møte med rektor, kontaktlærer og leder av FAU (evt. 
medlem av FAU). 
FUG sitt mål med besøket, var å få informasjon om hva som er likt og ulikt mellom det 
skoletilbudet de kjenner og det som gis i Karasjok, og å få innsikt i hva som fungerer bra og hva 
som er utfordrende. Helene møtte fra FAU. 
 

Referat: 
Innspill fra forrige møte ble lagt frem av Helene. Ellers kom det flere innspill om 
tilpasning til samisk samfunn, læresituasjonen må tilpasses det samfunnet vi er en del 
av for å gi best mulig verdi.  
 
Rektor trakk frem lærer mangel og dilemmaet når man ved ansettelse ofte må velge 
mellom pedagogisk kompetanse og samiskspråklig kompetanse siden det er få søkere 
med begge deler. 

 
  
Sak 3: 
Informasjon fra møte med Kunnskapsdepartementet sitt utvalg som skal utrede framtidens 
skole. FAU møtte sammen med elevrådsrepresentanter 23.05.25 kl. 12-14. Amanda, Helene og 
Anne Marit møtte fra FAU. 
 

Referat: 



Informert fra møte 
 
Sak 4: 
Møte om kommunens trafikksikkerhetsplan 30.4.2025, leder for FAU har fått innkalling 
 

Referat: 
Helene deltok, møtet var først og fremst beregnet på de ulike aktørene som skal lage 
egne planer. (Kommunen, grunnskolen, videregående skole) 

 
Sak 5: 
Felles foreldremøte vår 2025; 4.6.2025 kl 1800 
Hvem deltar? 
Saker fra FAU? 

a) Foreldre representant? Hva skal du og hva skal du ikke gjøre 
b) Forslag til skole-hjem samarbeid, enten for klasser, trinn eller flere 
c) «Kveldsravn»? Er det ønskelig, hvordan organisere, hvem, spørre elevrådet? 
d) Ønsker også å be skolen informere om hvordan avvik som registreres i skolen følges opp 

– også hva som registreres som avvik.  
 

Referat: 
Vi tar med det som er mest relevant for «Forebyggende arbeid». Se egen oversikt til 
møtet. Alle som deltok på møtet i dag, planlegger å være med 4/6. Disse andre sakene 
utsetter vi til vanlig foreldremøte ved oppstart av skoleåret i august: 

• Foreldre representant? Hva skal du, og hva skal du ikke gjøre. Lage veileder 
tilpasset skolen vår og de ulike trinnene? 

• Forslag til skole-hjem samarbeid, enten for klasser, trinn eller flere 
• Ønsker også å be skolen informere om hvordan avvik som registreres i skolen 

følges opp – også hva som registreres som avvik.  
 
 
Sak 6: 
Neste møte, oppsummere fra felles foreldremøte 
 

Referat: 
Ber om møte med rektor 10 eller 11. juni kl 17.00 for å oppsummere fra felles 
foreldremøte, se på hvordan vi kan samarbeide neste skoleår, hva kan FAU bidra med, 
når og hvordan kan vi møtes gjennom skoleåret. 

 
 
 
 


